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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
 
Az ülés  

időpontja: 2015. szeptember 21. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2015/7 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a polgármester urat, jegyző urat, Henit és a bizottság tagjait. A 
bizottság határozatképes, három főből jelen van két fő. Ezzel a mai bizottsági ülést megnyitom. Aki 
a kiküldött napirendi pontok megtárgyalását elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
50/2015.(IX.21.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendelet módosítása 
2.) Pusztaszer Község Önkormányzata 2015. évi költségvetésének I. féléves teljesítéséről szóló 

tájékoztató 
3.) Településrendezési eszközök módosítása véleményezési eljárásának lezárása, a tervanyag 

végső véleményezésre bocsátása és döntés arról, hogy a tervhez szükséges-e környezeti 
vizsgálat lefolytatása 
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4.) Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2016. évi 
fordulójához 

5.) Tájékoztató a KEOP-1.1.1/C/13-2013-0004 sz. pályázat előrehaladásáról, a pályázat többlet 
önerejének mértékéről, döntés a pályázati többlet önerő Pusztaszerre eső részének 
biztosításáról 

6.) Döntés a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás KEOP-1.1.1/C/13-0004 sz. 
pályázatának megvalósítása során felmerülő ÁFA fizetési kötelezettség finanszírozásához 
szükséges kölcsönszerződés módosításáról a kezességvállalás megtételéről 

7.) Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő 
támogatás saját forrás vállalása 

 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
1. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 
szóló 6/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet módosítása 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont, költségvetés módosítása. Én gratulálok az előkészítőknek 
ehhez az anyaghoz. Nekem lenne egy pár kérdésem ehhez az anyaghoz. A második bekezdésnél a 
4 millió 883 ezer forint ez az eredeti 8 millió 500 ezerhez kellene megemelni, vagy mihez képest 
kér 5 milliót.   
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ezt ahhoz képest kérem megemelni, hogy mi csak 
10%-át szoktuk a segélyeknek betervezni, ezeknek, a segélyeknek a régi finanszírozás szerint. Ez 
nem a 9 milliós összeg, hanem év elején egészen februárig még volt rendszeres szociális segély, 
lakásfenntartási támogatás az folyamatosan van még mindig, az a nagyobb tendencia ami ezt a 4 
millió 883 ezret kiteszi. Foglalkoztatást helyettesítő támogatás, amíg nálunk volt, mert utána a 
munkaügyi központ átvette meg óvodáztatási támogatás, ez 20 ezer forint, ez nem olyan jelentős 
összeg az van még ebbe benne. Ez a 90%-os rész, amit önerővel nem tervezhetünk be, ezt 
pluszba mindig minden hónapba megkapjuk, az alapján hogy kifizetjük a segélyt, ezek még a régi 
jogcímek. Ezeket csak utólag lehet, amikor ideér a támogatás.  
 
Sági Mihály elnök: Év elején be volt tervezve erre a pontra, amit csökkentettünk március 1-jén.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A 9 millióból erre a pontra csak 10%-ot tervezek. A 
fennmaradó százalékot, amit visszaigénylek a kincstártól, mert ezek függetlenek a 9 milliótól, erre 
az állam még a 9 millió mellett a régi támogatásokra, ami tavaly is volt megadja folyamatosan 
pluszba a 90%-ot. Nekünk a 9 milliót ennek a 10%-ra meg a települési támogatásra, arra a négy 
típusra kellene elkölteni.  
 
Máté Gábor polgármester: Én októberre meg akarom nézni, hogy milyen javaslattal tudunk 
előállni, hogy költsük el ezt a pénzt úgy, hogy a lakosság irányából se egy ilyen adakozás legyen.  
 
Sági Mihály elnök: A következő kérdésem a B12 rovat, ez az ami a közös önkormányzatból 
megmaradt?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Így van és ezt visszautalta nekünk Csengele, ez az 1 
millió 47 ezer forint.  
 
Sági Mihály elnök: Megint van itt egy olyan tétel, amivel az eredeti költségvetésbe nem 
találkoztam, ez a 9 millió 583 ezer forint.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez is pontosan úgy van, hogy év közben, ahogyan a 
munkaügyi központ tájékoztat minket arról, hogy milyen projektek vannak, milyeneket indíthatunk 
ők ezt 100%-ban lefinanszírozzák, ha fölveszünk tíz embert azoknak a bérét. Ezek eredeti 
előirányzatba nem tervezhető dolgok, ezek mindig akkor, amikor bejön a pénz, amikor konkrétan 
realizálódik, akkor lehet neki előirányzata.  
 
Sági Mihály elnök: Következő kérdésem az lenne a B34 rovat, hogy emeljük meg az előirányzatot 
1 millió 223 ezer forinttal, többen fizetnek valami vagyon típusú adót?  
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Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez teljesen változó, ez csökkenhet is még év végéig, 
itt az előirányzat emelkedik és csökken attól függően, hogy a túlfizetés hogyan alakul, mert minden 
negyedévben módosítani szoktuk érték helyesbítjük, úgy mond a szerint az adókat, hogy túlfizetés 
várható vagy esetleg plusz bevétel várható még valahonnan rá. Amikor megcsináljuk a 
kötelezettség vállalást, arra hogy ennyi vagy annyi adó be fog folyni akkor nekem ugyanarra a 
sorra rá kell könyvelnem a túlfizetés összegét. Ez azt jelenti, hogy az előirányzatot a túlfizetés 
összegével magasabbnak kell lennie.  
 
Sági Mihály elnök: Következő kérdésem a kiadások jogcímnél azt mondja, hogy a következő 
összeggel javaslom emelni az előirányzatot ez 8 millió 815 ezer ebből minden, föl van sorolva.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez az a pénz itt a kiadásba, ami a bevételi oldalon a 
közfoglalkoztatás támogatása volt. Pontosan, emiatt ha túlfizetést vagy visszafizetést tervezek, 
akkor kell hozzá bevételt tennem ahhoz, hogy valamiből majd kimenjen. Ezek terv adatok, nem 
minden esetben tényadatok, pontosan az adók ilyen sajátosak.  
 
Sági Mihály elnök: A dologi kiadásoknál van egy főösszeg, hogy 6 millió 866 ezer, mellette van 
egy kommunikációs szolgáltatások 50 ezer, következő sorban csökkenti az előirányzatot 4 millió 
349 ezerrel, ott is a kommunikációs szolgáltatások 50 ezer.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A kommunikációs szolgáltatásokon belül különböző 
kormányzati funkciók vannak. Ez azt jelenti, hogy van a védőnő, van a háziorvos, van a 
polgármesteri hivatal. Lehet, hogy fölmerült nagyobb kommunikáció kiadás az egyiken a másikról 
el kellett vennem és oda kellett tennem.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság változtatás nélkül javasolja az előterjesztést elfogadni. Aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
51/2015.(IX.21.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendelet módosítása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
2. napirendi pont: Pusztaszer Község Önkormányzata 2015. évi költségvetésének I. 
féléves teljesítéséről szóló tájékoztató 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, Pusztaszer Község Önkormányzata 2015. évi 
költségvetésének I. féléves teljesítéséről szóló tájékoztató. A sport, ifjúsági feladatokra, a 
szabadidős sport tevékenység nem emlékszem rá, hogy az eredeti költségvetésünkbe erre lett 
volna téve, és kérdezni is szeretném itt most, hogy erre azért nem teszünk, mert nincs rá igény, 
vagy nem volna rá pénz?  
 
Máté Gábor polgármester: Azért mert amikor igény van, akkor megfinanszírozzuk így vagy úgy.  
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Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Erre eredeti előirányzatba, ha megnézem az 
előirányzat módosításos táblát, ami pontosan erre való, ami a 4. melléklet, szerintem 356 ezer 
eredetibe rajta van ezen a szabadidő sporttámogatásán. Minden képpen szoktunk rá eredeti 
előirányzatot tervezni, az hogy nem teljesült itt a félévesbe, az nem előirányzat, hanem maga a 
guruló forint. A 356 ezer be van tervezve, meg is van, de azért azt hozzá kell, hogy tegyem, hogy 
például a sakkot, ide fogom könyvelni, csak az már a második félévbe teljesült nem júniusig.  
 
Sági Mihály elnök: Az lenne a kérésem, hogy akik képviselők még a 250 ezer forintjuk felett nem 
rendelkeztek, rendelkezzenek már.  
 
Máté Gábor polgármester: Ilyenkor októberben mindig szoktunk szólni, de ez a képviselőknek a 
saját szíve joga, hogy mit tesz.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem ehhez a napirendi ponthoz több kérdésem nincs.  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Én a féléves beszámolóhoz szeretnék elmondani egy pár adatot. A 
jelenlegi állapot már kezdünk odaérni, hogy a szeptember 15-ei esedékes adóknak a teljesülése 
kezd közelíteni a dolgokhoz. Én a szeptember 18-ai állapotnak megfelelően, de csak 12-ei banki 
kivonatok feldolgozásával történt. Magánszemélyek kommunális adójából a 2015. január 1-jei nyitó 
hátralék volt 666 ezer 546 forint, folyó évi kivetés 5 millió 346 ezer 480 forint. Évközi változás 17 
ezer 600 forint, adóévi bevétel 3 millió 929 ezer 142 forint. Összes hátralék még 2 millió 140 ezer 
642 forint.  
 
Sági Mihály elnök: Ami hiányos volt januárban 600 ezer az befolyt vagy tolódik tovább?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Az folyamatosan adó behajtás, végrehajtás illetve adózói 
befizetésekből folyamatosan csökken. Gépjárműadóban nyitó hátralék volt 892 ezer 83 forint, folyó 
évi kivetés 14 millió 932 ezer 730 forint, évközi változás 417 ezer 943 forint, ez törlésre ment. 
Adóévi bevétel 8 millió 692 ezer 343 forint, összes hátralékunk gépjárműadóból 3 millió 754 ezer 
36 forint. Iparűzési adóban a nyitó hátralék január 1-vel, 1 millió 25 ezer 883 forint, folyó évi 
kivetés 18 millió 346 ezer 503 forint. Évközi változás 6 millió 79 ezer 450 forint, ez viszont törlésre 
ment. Adóévi bevétel 12 millió 372 ezer 526 forint. Összes hátralékunk iparűzési adóból 4 millió 18 
ezer 456 forint. Összességében a nyitó hátralékunk 2 millió 584 ezer 512 forint. Folyó évi 
kivetésünk az önkormányzat részéről 35 millió 625 ezer 713 forint. Évközi változás 6 millió 479 
ezer 493 forint, ez törlés. Adóévi bevétel eddig az állapotig 24 millió 999 ezer 11 forint. Összes 
hátralékunk jelen állapot szerint 9 millió 913 ezer 134 forint. Iparűzési adóból túlfizetés keletkezett 
2 millió 36 ezer 612 forint, ami azt jelenti, hogy itt van a pénze a cégeknek a következő 
esedékességre, bent tartják az önkormányzatnál, ha nem kérik, ha kérik vissza, kell nekik utalni. A 
gépjárműadóból a kincstárnak át kell utalnunk a törvények szerint 60%-ot, ami 4 millió 87 ezer 
165 forint. Az önkormányzat költségvetési számláján 2 millió 225 ezer 165 forintot utaltunk. 
Iparűzési adóelőleget meghatározó településre jutó adóalapunk 997 millió 43 ezer 934 forint volt. 
Az önkormányzat iparűzési adóerő képessége csak 13 millió 958 ezer 615 forint. A háromnegyed 
éves zárásokat követően indítjuk a felszólításokat, végrehajtásokat, adóbeszedéseket és a 
szokásos módon elég nagy lendülettel, ahogyan csak a tehetjük a jogszabályok figyelembe 
vételével. Köszönöm szépen.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. A féléves tájékoztatót is változtatás nélkül javasolja 
elfogadni a bizottság. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
 
 
 
 
 
 



oldal: 5/10 

52/2015.(IX.21.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Község Önkormányzata 2015. évi költségvetésének I. féléves teljesítéséről szóló 

tájékoztató 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer Község 
Önkormányzata 2015. évi költségvetésének I. féléves teljesítéséről szóló tájékoztatót a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
3. napirendi pont: Településrendezési eszközök módosítása véleményezési eljárásának 
lezárása, a tervanyag végső véleményezésre bocsátása és döntés arról, hogy a tervhez 
szükséges-e környezeti vizsgálat lefolytatása 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, településrendezési eszközök módosítása 
véleményezési eljárásának lezárása, a tervanyag végső véleményezésére bocsátása és döntés 
arról, hogy a tervhez szükséges-e környezeti vizsgálat lefolytatása.  
 
Máté Gábor polgármester: A Tünde itt lesz holnap, és részletesen tud majd mindenről 
információt adni.  
 
Sági Mihály elnök: Holnap is föl fogom tenni ezt a kérdést, hogy a telephelyemmel kapcsolatban, 
hogy hátrányosak lesznek vagy nem vesztünk semmit vele.  
 
Máté Gábor polgármester: Mindenhol az volt a cél, hogy lazítsuk a dolgokat. Az egésznek a 
kezdeményezése az volt, hogy jobban kezelhetővé, lazává tegyük az előírásokat. Itt látható is, 
hogy a mérnökség részéről, a főmérnök részéről voltak olyan megjegyzések, amiknek ellene 
fogunk majd menni, mert a mi saját meglátásunk nem az ő elképzelése szerinti.  
 
Sági Mihály elnök: Van még egy kérdésem. Amikor megkaptam ezt az anyagot 6-7 embertől, 
megkérdeztem, hogy azért akarjuk-e hogy parkerdő legyen, hogy azzal esetleg előnyösebben 
pályázhatunk valamire vagy csak azért, hogy nevet változtassunk.  
 
Máté Gábor polgármester: Nevezhetjük továbbra is arborétumnak, de hivatalosan nem jó 
arborétumnak nevezni, mert az arborétum előírásainak egyrészt nem felel meg, másrészt, amikor 
pályázatok vannak, eddig mindig beleütköztünk abba, hogy az arborétumokat kizárták a 
pályázatok közül. Mivel ez nem arborétum ezért nem jó, hogy így nevezzük. A hivatalos iratainkban 
arborétumnak nevezzük de, nem felel meg az arborétum által írt követelményeknek. Eddig azt 
láttuk, az hogy arborétumnak neveztük nem vált előnyére, nem tudtunk bepályázni több pályázatra 
sem. Arborétumra kiírt pályázatra nem mehettünk volna, mert annak meg egy csomó olyan 
előírása van, aminek nem tudtunk volna megfelelni.  
 
Sági Mihály elnök: Még van egy kérdésem, hogy ez előírás, hogy a Má1 tanyákat ezután 
birtokközpontoknak nevezzék vagy csak kitaláltuk? 
 
Máté Gábor polgármester: Nem, ezt kitaláltuk azért, hogy a tanya területeknek a 3%-os 
beépíthetőségét megnöveljük ezzel, mert ez által, ha valaki egy tanyán építkezni akar, akkor 
összevonhatja az összes területét és az egyiken 40%-ig megvalósíthatja a beruházását. Ennek az 
lesz a jelentősége, hogy a 3%-ot túl tudja lépni jelentősen, ha kell. Nincs kizárva az, se hogy ő 
külön-külön építgessen az ő egyes területein, ha úgy akarja. Mivel tanyaközpont irányába vittük el 
ezt a dolgot ezért ez a 3%-os beépítési korlát jelentősen meg tud növekedni. Ez által egy 
beruházásnál nem lesz olyan akadálya az építkezésének. 
 
Sági Mihály elnök: Egyik belterületi térképen sem látom, hogy annak idején a Kultúrházban arról 
beszélgettünk, hogy ezen meg lesz határozva, hogy hol épülhet esetleg a templom.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem templomnak van nevezve, hanem a magasságok vannak úgy 
megadva, azon a négy területen, amikről beszéltünk, hogy ne legyen a templomépítésnek 
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akadálya. Mivel nem akartuk konkrétan meghatározni a templom helyét de azt mondtuk, hogy a 
mostani templom helye, azzal, ami a kopjafánál van itt a malom épület, az iparcikk áruház meg itt 
a Köztársaság tér és környezete az olyan építésügyi besorolásba kerüljön, hogy az ne legyen 
akadálya a templom építésének.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság változtatás nélkül javasolja a napirendi pont elfogadását. Aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
53/2015.(IX.21.)EB. határozat 
 
Tárgy: Településrendezési eszközök módosítása véleményezési eljárásának lezárása, a tervanyag 

végső véleményezésre bocsátása és döntés arról, hogy a tervhez szükséges-e környezeti 
vizsgálat lefolytatása 

 
H A T Á R O Z A T  

 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a 
településrendezési eszközök módosítása véleményezési eljárásának lezárása, a tervanyag végső 
véleményezésre bocsátása és döntés arról, hogy a tervhez szükséges-e környezeti vizsgálat 
lefolytatása tárgyú előterjesztést a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
4. napirendi pont: Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer 2016. évi fordulójához 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2016. évi fordulójához. Én ezt csak támogatni tudom. Aki 
egyetért azzal, hogy a bizottság elfogadásra javasolja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
54/2015.(IX.21.)EB. határozat 
 
Tárgy: Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2016. évi 

fordulójához 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2016. évi fordulójához történő csatlakozást a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
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Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
5. napirendi pont: Tájékoztató a KEOP-1.1.1/C/13-2013-0004 sz. pályázat 
előrehaladásáról, a pályázat többlet önerejének mértékéről, döntés a pályázati többlet 
önerő Pusztaszerre eső részének biztosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, tájékoztató a KEOP-1.1.1/C/13-2013-0004. számú 
pályázat előrehaladásáról, a pályázat többlet önerejének mértékéről, döntés a pályázati többlet 
önerő Pusztaszerre eső részének biztosításáról.  
 
Máté Gábor polgármester: Pusztaszer összesen 60 darab komposztálóedény érinti. Én ebbe az 
egészbe nagy dolgokat nem akartam beletenni, ezt is azt mondtam, hogy kísérleti jelleggel mert 
300 literes komposztáló edény nem komposztáló edény az én megítélésem szerint. Ennyit láttam 
értelmének bevállalni most ennek a folyamányai vannak ennek kapcsán. Igazából Szeged és 
néhány központi önkormányzat, akik jelentősen érintettek ebben a témában. Itt a következő két 
napirendi pontban 10 ezer meg 2 ezer forintokról beszélünk.  
 
Sági Mihály elnök: A határozati javaslatot elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
55/2015.(IX.21.)EB. határozat 
 
Tárgy: Tájékoztató a KEOP-1.1.1/C/13-2013-0004 sz. pályázat előrehaladásáról, a pályázat 

többlet önerejének mértékéről, döntés a pályázati többlet önerő Pusztaszerre eső részének 
biztosításáról 

 
H A T Á R O Z A T  

 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a KEOP-
1.1.1/C/13-2013-0004 sz. pályázat előrehaladásáról, a pályázat többlet önerejének mértékéről, 
döntés a pályázati többlet önerő Pusztaszerre eső részének biztosításáról szóló tájákoztatót a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
6. napirendi pont: Döntés a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás KEOP-
1.1.1/C/13-0004 sz. pályázatának megvalósítása során felmerülő ÁFA fizetési 
kötelezettség finanszírozásához szükséges kölcsönszerződés módosításáról a 
kezességvállalás megtételéről 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont ugyanehhez a pályázathoz kapcsolódóan a 
kezességvállalás. Kénytelen-kelletlen, de nem tud mást mondani a bizottság, mint hogy 
elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyeért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
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az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
56/2015.(IX.21.)EB. határozat 
 
Tárgy: Döntés a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás KEOP-1.1.1/C/13-0004 sz. 

pályázatának megvalósítása során felmerülő ÁFA fizetési kötelezettség finanszírozásához 
szükséges kölcsönszerződés módosításáról a kezességvállalás megtételéről 

 
H A T Á R O Z A T  

 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Dél-alföldi 
Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás KEOP-1.1.1/C/13-0004 sz. pályázatának megvalósítása 
során felmerülő ÁFA fizetési kötelezettség finanszírozásához szükséges kölcsönszerződés 
módosításáról a kezességvállalás megtételéről szóló döntést a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
7. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag 
vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatás saját forrás vállalása 
 
Sági Mihály elnök: Hetedik napirendi pont, Pusztaszer Község Önkormányzat szociális célú 
tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatás saját forrás vállalása.  
 
Máté Gábor polgármester: Ismét van tűzifaigénylésre lehetőség, erre önkormányzati határozat 
kell, hogy mennyi önerőt vállalunk ebben. Tavaly 50 m3 keményfát akartunk kérni, ebből lett 32 m3 
ami, nekem rettentő rosszul esett, mert voltak önkormányzatok, akik 100 m3 fölött igényeltek, 
illetve 200 m3 körül igényeltek és utána kaptak száz valamennyit. Mi, akik annyit kértünk 
amennyire szükségünk volt és amennyi reális minket is besoroltak azok közé, akik túligényeltek. 
Gyakorlatilag mindenkinek megvonták a valahány százalékát az igényelt mennyiségnek. Ott 
tartunk most, hogy akkor azon gondolkodtunk, hogy mit csináljunk. Egyrészt hogy milyen fát 
igényeljünk és mennyit. A Vízhányó Lacit kérdeztük meg az erdőgazdálkodás részéről, hogy mit 
javasol. Azt javasolja, hogy akkor lőjünk mi is túl egy kicsit a célon így azt gondoltuk 90 m3 fogunk 
megkérni és 60 m3-re lenne szükségünk. Keményfát vagy lágy puhafát lehet igényelni. Ő azt 
javasolta, hogy nagyobb esély van arra, hogy puhafából ezt megkapjuk. Én azt javasolnám, és 
hogyha ezt támogatnátok minden képpen keményfát, kérjünk. A keményfa és a puhafa önrésze 
ugyanannyi, és kérjük meg a 90 m3-t. Inkább az legyen a bajunk, hogy hogyan osszuk el, és hogy 
hozzuk el, minthogy kérjünk 60 m3-t. Az sem baj, ha egy családnak 2-3 m3 tudunk adni. Eddig is 
az volt, hogy a több gyerekes családoknak 2 m3-t adtunk a többieknek meg egyet. Ez nem fedezi 
az ő téli tüzelő igényüket. Én azt javaslom, hogy kérjünk 90 m3-t, ha megkapjuk örülni fogunk 
neki. Az elszállítás is a mi dolgunk, de azt meg fogjuk oldani. A 90 m3 keményfának az önereje 114 
ezer forint önkormányzati költséget jelent. Én azt gondolom ennyit minden képpen érdemes 
bevállalni, de holnapra egész pontos értéket fogok tudni mondani.  
 
Sági Mihály elnök: Azért keményfa, mert a puhafába beleteszik a fűzfát, a nyárfát minden olyat, 
aminek az a jó tulajdonsága, hogy nyersen sehogy se ég, kiszáradva meg ellobban. Aki ezt így 
elfogadásra javasolja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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Tárgy: PusztasZer Községi Önkormányzat szociális cólÚ tüZelőanyag vásárláshoz kapcsolódó
kiegészítő támogatás saját forrás vállalása

HATÁRozAT
Pusztaszer Község Önkormányzata Ké pVise lő-testü leté ne k Előkészítő Bizottsá9a PusZtaszer Községi
Önkormányzat szociális célÚ tüZelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatás saját forrás
váIlalása szóIó előterjesztést a KépViselő-testületnek elfogadásra jaVasolja.

Határidő: azon na l

Fe|elős: Sági Mihály elnök

sá9i Mihály elnök: Van-e még Valakinek a napirendekhez hozzáfűzniva|ója? A mai ülésünket
lezá rom.

Kmf.

Kósá né Buknicz Mária
Előkészítő Bizottság

tagja
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 
Sorszám Tárgy Határidő 

50/2015.(IX.21.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
51/2015.(IX.21.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. 

évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

azonnal 

52/2015.(IX.21.)EB. határozat Pusztaszer Község Önkormányzata 2015. évi 
költségvetésének I. féléves teljesítéséről szóló 
tájékoztató 

azonnal 

53/2015.(IX.21.)EB. határozat Településrendezési eszközök módosítása 
véleményezési eljárásának lezárása, a tervanyag 
végső véleményezésre bocsátása és döntés 
arról, hogy a tervhez szükséges-e környezeti 
vizsgálat lefolytatása 

azonnal 

54/2015.(IX.21.)EB. határozat Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2016. évi 
fordulójához 

azonnal 

55/2015.(IX.21.)EB. határozat Tájékoztató a KEOP-1.1.1/C/13-2013-0004 sz. 
pályázat előrehaladásáról, a pályázat többlet 
önerejének mértékéről, döntés a pályázati 
többlet önerő Pusztaszerre eső részének 
biztosításáról 

azonnal 

56/2015.(IX.21.)EB. határozat Döntés a Dél-alföldi Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulás KEOP-
1.1.1/C/13-0004 sz. pályázatának megvalósítása 
során felmerülő ÁFA fizetési kötelezettség 
finanszírozásához szükséges kölcsönszerződés 
módosításáról a kezességvállalás megtételéről 

azonnal 

57/2015.(IX.21.)EB. határozat Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális célú 
tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő 
támogatás saját forrás vállalása 

azonnal 

 



JELEN LETI IV
Pusztaszer Község önkormányzata Képviselő-testületének

Előkészitő Bizottsá9a
2015. szeptember 2l-én

megtartott i.ilésén me9jelentekről

Sáqi Mihály elnök

Kovács Andrásné taq

Kósáné Buknicz lYária tag

Máté Gábor po|9ármester

dr. Ja ksa Tibor a|jegyző

Tóth Mónika jkv.-vezető

Tanácskozási joggaI jelen vannak:
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Pusztaszer Koz5ég Önkormányzata
Előkészítő Bizottsága
Elnökétő
6769 Pusztaszer, Kossuth u.45.
Tr +36 62 576 510
F: +36 62 576 511
pmhiv@ pusztaszer. h u

KepV se ő tes[ü etenek

MEGHIVO
Pusztaszer Község Önkormányzata KépViselő testÜletének

E|őkészitő Bizottsága ü léSét

2015. szeptember 21-én (hétfő) 1630 óra

kezdettel összehívom.

Az ülés helye: csengelei Kozös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltségének Ülésterme
(Pusztaszer, Kossuth u. 45.)

Javasolt napirendi

1') Rendelet-alkotás a kozségi Önkormányzat 2015. éVi koltségVetéséről SZóló 6/2o15.(IV.3o')
önkormányzati rendelet módosítása

2') Pusztaszer Község Önkormányzata 2015. éVi költségvetéSének I. féléves teljesítéséről szóló
tájékoZtató

3') Telepúlésrendezési esZköZök módosítása véleményezési eljárásának |ezárása, a terVanyag
végső véleményezésre bocsátása és döntés arról, hogy a tervhez szükséges-e kÓrnyeZeti
ViZsgá|at lefolytatása

4') csatlakozáS a BurSa Hungarica FelSőoktatási Önkormányzati osZtöndíjrendSzer 2o16' éVi
fordulójához

5') Tájékoztató a KE]P-1'I.I/C/ 13 -2013 -0004 sz' pályázat előrehaladásáról, a pá]yázat többlet
önerejének mértékéről, döntés a pá|yázati többIet önerő PusztaSZerre eső részének
biZtosítáSától

6.) DöntéS a Dél alfö|di Térségi HUlladék9azdálkodási Társulás KEoP- 1 .7 'I/C/73-0004 sz.
pályázatának megvalósítása során felmerij|ő ÁFA fizetési köteleZettség finanszírozásához
szűkséges kölcsonszerződés módosításáról a kezességvállaláS megtételéről

7.) Pusztaszer Községi Önkormányzat SzociáliS célÚ tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő
támogatás saját forrás vállalása (szóbeli előterjesztéssel)

A bizottság úlésére tiSZtelette| meghívom, megjelenésére számítok.

Pusztaszer,2015. szeptem ber 18.

sági Mihály sk.
.(,. -4:lo\esTrto BrTottsag

.--'-.}"6a.z elnöke
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